
Jaarverslag Dorpsraad 2020 - nov. 2023 

De afgelopen jaren zijn er verschillende wisselingen geweest binnen de Dorpsraad en mede dankzij 
Corona heeŌ dit ervoor gezorgd dat het jaarverslag op de achtergrond is geraakt. Tijd om de 
afgelopen jaren op een rijtje te gaan zeƩen.  

Van 2020 tot en met 2023 heeŌ de Dorpsraad haar taak en funcƟe uitgevoerd conform de statuten 
van de sƟchƟng Dorpsraad Ysselsteyn.  

Kort samengevat: het Dorpsforum (DF) bepaalt het beleid voor de acƟviteiten in en om het dorp die 
draagvlak bij de bewoners vereisen. De Dorpsraad vormt het dagelijks bestuur dat dit beleid uitvoert. 
Daarbij wordt de Dorpsraad ondersteund door commissies en werkgroepen. Daarnaast is de 
Dorpsraad aanspreekpunt voor organisaƟes en personen binnen en buiten ons dorp. Het scherp 
onderscheid tussen de verantwoordelijkheden van DF en DR en de commissies blijŌ een conƟnue 
leerproces. Daarin houden wij elkaar scherp met een grondtoon van onderling vertrouwen. 
 
Samenstelling Dorpsraad 
De afgelopen 2 jaar zijn er verschillende wisselingen geweest in de Dorpsraad.  
In 2020 besloten Rob Keijzer en Eric Hegger afscheid te nemen van de Dorpsraad. Zij waren de laatste 
twee dorpsraadleden die het nieuwe bestuursmodel van een Dorpsforum plus een dagelijks bestuur 
hebben geïniƟeerd en het hebben opgestart. Hun plaatsen zijn ingevuld door Sandra Claessens en 
Ania Brzeczak, waarbij Sandra al snel de rol van secretariaat op zich nam. De wens en ook de 
noodzaak bleef bestaan om de Dorpsraad uit te breiden naar maximaal 7 leden.  Deze wens ging in 
vervulling, eind 2020 verwelkomden wij opnieuw twee leden. Jan Ewals en Jeffrey Janssen. Jeffrey is 
zich met name gaan richten op zijn rol als Penningmeester.  

In 2022 namen we afscheid van Mieke Poels en in 2023 hebben we afscheid genomen van MarƟjn 
Arts, die de afgelopen 4 jaar de rol als voorziƩer op zich had genomen. Hierdoor zijn we in 2023 
zoekende naar nieuw leden voor de Dorpsraad. Maar gelukkig mochten we in 2023 ook een nieuw lid 
verwelkomen in de Dorpsraad, een oudgediende die al ervaring had opgedaan in de Dorpsraad oude 
sƟjl. Bij deze verwelkomen wij Thijs Derikx.  

De afgelopen jaren merken wij dat Ysselsteyn leeŌ! Er zijn verschillende iniƟaƟeven gerealiseerd, er 
zijn grote stappen gemaakt met betrekking tot het ontwikkelen van het Dörpshuus en het vernieuwen 
van de Jera. Al deze ontwikkelingen vragen veel van de Dorpsraad, maar zorgen ook voor nieuwe 
kansen.  

De huidige leden van de Dorpsraad op 22 november 2023 
Sandra Claessens:  Interim VoorziƩer/Secretariaat  
Jeffrey Janssen:  Penningmeester  
Ania Brzeczak:   Lid  
Jan Ewals:  Lid  
Thijs Derikx:   Lid  
Lucienne Janssen: Notulist  
MaƩ van den Beuken:  Contactpersoon Gemeente Venray  
 

 

  



Dorpsforum/Presidium 
Na de verschillende wisselingen binnen de Dorpsraad, is er in 2023 ook wisseling van de wacht 
geweest bij het Dorpsforum. Tijdens de Provinciale verkiezingen, mochten alle bewoners van 
Ysselsteyn namen doorgeven van personen die zij graag in het Dorpsforum zouden willen zien. Hier is 
een lijst uitgekomen van meer dan 500 namen. Om een goede afspiegeling van de inwoners van 
Ysselsteyn te krijgen, is er geprobeerd een mix te maken van mannen en vrouwen en de verschillende 
leeŌijden. Tijdens het dorpsforum op 14 juni 2023 zijn de nieuwe leden van het Dorpsforum  
geïnstalleerd. Het Presidium heeŌ te kennen gegeven om hun taken te willen overdragen aan een 
nieuw Presidium. Het jaar 2023 staat dan ook in het tekenen voor het benaderen van mogelijke 
kandidaten om zo in 2024 met een frisse wind te beginnen. Aandachtspunt voor het Dorpsforum is 
het interacƟef houden van de vergaderingen, volgens oud leden was dit het laatste jaar naar de 
achtergrond gezakt.  
 
Vergaderingen in 2020 
DR-vergaderingen:  11 
DRO-vergaderingen:  4 
Dorpsforum:   2 
 
Vergaderingen in 2021 
DR-vergaderingen:  11 
DRO-vergaderingen:  8 
Dorpsforum:   1 
 
Vergaderingen in 2022 
DR-vergaderingen:  11 
DRO-vergaderingen:  6 
Dorpsforum:  3 
 
Vergaderingen in 2023 
DR-vergaderingen:  10 
DRO-vergaderingen:  5 
Dorpsforum:   3 
 
AcƟviteiten in 2020 

 Ysselsteyn 100 overhandigt aan de DR het projectplan ter viering van 100 jaar Ysselsteyn. Aan 
het eind van het jaar werd er gekeken naar een plan B vanwege de Coronamaatregelen. In 
maart 2021 zal er verder gekeken worden naar de mogelijkheden betreffende de grotere 
evenementen. De Ysselsteynse vlag wordt er gepresenteerd Ɵjdens de laatste 
forumvergadering 

 Overleg met de Heide en Veulen voor uitbreiding van SƟchƟng Wensbus Ysselsteyn om het 
reizigersaantal te verhogen. Heide besluit om mee te doen, en er wordt een pilot afgesproken 
van een jaar. Sandra is de nieuwe contactpersoon van de SƟchƟng 

 De eerste stappen worden gezet voor het opzeƩen van een thema-avond veiligheid ter 
vergroten van leeĩaarheid en veiligheid in Ysselsteyn. Door alle corona maatregelen wordt 
deze avond on hold gezet.  

 Rob en Eric zijn afgetreden als lid van de Dorpsraad. Sandra(secretariaat) en Ania treden in 
het begin van het jaar toe tot de dorpsraad en aan het einde van het jaar treden Jan en 
Jeffrey (penningmeester) toe. 



 Linda Custers wordt benoemd als Dorpsondersteuner van Ysselsteyn. De Dorpsraad zal de rol 
van werkgever op zich nemen. 

 Door de Coronamaatregelen worden de vergaderingen via Teams gehouden. 
 Er is aandacht voor de impact van alle Coronamaatregelen en middels een arƟkel in het YNB 

wordt er geprobeerd om de mensen een hart onder de riem te steken.  
 Er wordt kennis gemaakt met de nieuwe Burgermeester Luc Winants 
 Het idee wordt geopperd voor het opstellen van een Dorp coöperaƟe: Willie Koonings, Jullia 

Claessens, Rob Keijser, Joeri Hendriks zullen eerst een haalbaarheidsonderzoek uitvoeren om 
zo tot een plan van aan pak te komen.  

 Werkgroep vliegbasis de Peel wordt opgericht om de inwoners te informeren over de 
mogelijke reacƟvering van de vliegbasis en wat dit met zich meebrengt en welke invloed het 
heeŌ op de leeĩaarheid van ons dorp  

 Er wordt een begin gemaakt aan het schrijven van een nieuw DOP.  De speerpunten van het 
DOP worden vastgesteld op basis van de uitkomst van een enquête over de verschillende 
thema’s die leven in Ysselsteyn en deze speerpunten zullen gepresenteerd worden in 2021.  

 De buurtprevenƟe app borden worden geplaatst in Ysselsteyn. 
 Werkgroep Verkeer wordt gevormd vooruit lopend op het DOP, vanwege de zorgen over de 

verkeersveiligheid. Er wordt contact opgenomen met de gebiedscoördinator van de  
Gemeente Venray om te kijken waar de verschillende pijnpunten liggen. De werkgroep krijgt 
de opdracht mee: inventarisaƟe, ordening en prioritering en in samenspraak met de 
Gemeente komen tot oplossingen 

 Commissie RAP houdt zich bezig met de realisaƟe van het accommodaƟeplan. Er wordt 
gekeken naar een samenwerking met school. De Smelehof en de kerk hebben elkaar 
gevonden, waarbij het plan is ontstaan om het Dörpshuus te realiseren op de plek van de 
Kerk. Voorbereidingen worden getroffen voor het gesprek met het Bisdom. 

 Commissie Speeltuin wordt opgeheven: Vernieuwing Speeltuin Kienhout is gerealiseerd. 
 Commissie Wonen: WoonbehoeŌe enquête is uitgevoerd om de behoeŌe te peilen en heeŌ 

ontzeƩend geholpen om de plannen die nu los komen te realiseren. Wel is er nog een grote 
behoeŌe aan starterswoningen die nu nog onvoldoende aan bod komen in de verschillende 
plannen die er liggen. 

 Danique Zegers wordt de notulist van de Dorpsraad 
 
AcƟviteiten in 2021 

 Zowel de Dorpsraad en het Dorpsforum wisselen de fysieke vergaderingen af met online 
vergaderingen gezien de Coronamaatregelen.  

 Buiten dorpse adverteerders hebben zich gemeld om te adverteren in het YNB. In 
samenspraak met de redacƟeraad en het Dorpsforum wordt er besloten, dat dit gehonoreerd 
mag worden, mits dit geen concurrenƟe geeŌ aan Ysselsteynse ondernemers 

 In het dorpsforum komen enkele vraagstukken naar voren; financiële uitdagingen, de funcƟe 
van het YNB. Er zal een enquête betreffende dit onderwerp worden opgesteld.  

 De Carnavalsvereniging heeŌ verschillende digitale carnavalsacƟviteiten opgezet om samen 
carnaval te vieren.  

 De werkgroep Dorp coöperaƟe heeŌ de eerste bijeenkomst gehad en hebben een document 
opgesteld over de missie en visie. Dit wordt gepresenteerd in het Dorpsforum. 

 Werkgroep Vliegbasis de Peel heeŌ een enquête opgesteld over hoe goed men zich  
geïnformeerd voelt betreffende de reacƟvering van vliegbasis de Peel. Op basis hiervan is een 



Facebook pagina opgericht en zullen de inwoners regelmaƟg geïnformeerd worden in het 
YNB. 

 De Wensbus Ysselsteyn heeŌ in 2021 de verantwoording richƟng de provincie 
geopƟmaliseerd. Hierdoor zijn de jaren 2017 t/m 2019 goedgekeurd. Dit in samenwerking 
met VKKL. De Wensbus blijŌ structureel onder de 3000 reizigers ziƩen. Hierdoor wordt er 
opnieuw contact gezocht met Leunen en het Veulen om aan te sluiten bij de Wensbus en 
wordt er gestart met een pilot van 1 jaar.  

 Commissie RAP: RealisaƟe van een sportzaal is helaas niet mogelijk. Het bidbook van de Jera 
is klaar en wordt in mei gepresenteerd aan de Gemeente. Verder zijn er zijn verschillende 
inloopsessies en overlegmomenten. De input wordt gebruikt voor de verdere ontwikkeling 
van het Dörpshuus. In het laatste forum van het jaar wordt het dorpsaccommodaƟeplan voor 
de Smelehof en de kerk goedgekeurd.  

 Het DOP wordt vastgesteld in het Dorpsforum en wordt de leidraad voor de komende 5 jaar. 
Het DOP is meegenomen in de omgevingsvisie van de Gemeente Venray en heeŌ gezorgd 
voor enkele wijzigingen betreffende het thema wonen. 

 Ook in 2021 blijven de Coronamaatregelen parten spelen bij de organisaƟe van Ysselsteyn 
100. Ondanks alles heeŌ de werkgroep gezorgd voor een mooi feestjaar: 

o Maart:   Verlichte boederijtour 
o Maart:   Schaapskooi wordt gerealiseerd 
o April:   Plaggenhut wordt gerealiseerd 
o Uitreiking Boek: Verhalen op ons levenspad 
o Juni:   Knobbeltocht voor 200 deelnemers 
o Juli:   Historisch reundje 
o September:  PresentaƟe boek: 100 jaar ondernemen 
o Oktober:  Ysselsteyn 100 run  
o De vlaggen zijn een succes en zijn door vele inwoners gekocht.  

Helaas hebben ze moeten besloten om het ondernemersweekend en het feestweekend te 
verplaatsen naar 2022. 

 Werkwijze Dorpsraad en -forum: In 2021 zijn er vragen over de rol, verantwoordelijkheden en  
werkwijze van de Dorpsraad. Dit wordt middels een presentaƟe besproken in het Dorpsforum 

 Danique heeŌ besloten te stoppen als notulist van de Dorpsraad. Luciënne Janssen wordt de 
nieuwe notulist van de Dorpsraad.  

 Werkgroep Verkeer heeŌ met behulp van de enquête en een inloopavond de verschillende 
meldingen gecategoriseerd en verdeeld over 3 prioriteiten: gedrag, groot verkeer en 
weginrichƟng. Dit zal worden voorgelegd aan de verkeersdeskundige van de Gemeente 
Venray 

 
AcƟviteiten in 2022 

 Vanuit het dorp komen er verschillende meldingen over toenemende overlast van de groter 
wordende groep arbeidsmigranten. Er wordt namens de Dorpsraad en het Presidium een 
brief naar het B&W van de Gemeente Venray gestuurd om de zorgen, die leven in het dorp 
over de arbeidsmigranten en de wens op de handhaving hierop, uit te spreken. Het blijŌ een 
conƟnue aandachtspunt van de Gemeente Venray en ze zijn druk bezig met dossiervorming 

 De verlichƟng van het Lovinckplein wordt overgedragen aan de Carnavalsvereniging. Zij zullen 
zorg dragen dat deze jaarlijks wordt opgehangen. 



 Werkgroep MOY heeŌ een WelkomsƩeam opgericht om nieuwe inwoners van Ysselsteyn 
welkom te heten in het dorp en ze op de hoogte te brengen van de verschillende acƟviteiten, 
organisaƟes en ontwikkelingen in het dorp.  

o Er wordt gestart met een Cursus Nederlands taal. 
 Werkgroep Verkeer heeŌ samen met de verkeersdeskundige van Gemeente Venray een 

oriënterende ronde gemaakt in Ysselsteyn om de knel- en verbeterpunten te laten zien zodat 
er een beeld ontstaat van de gemelde punten, 

 SƟchƟng Wensbus Ysselsteyn; De pilotperiode van uitbreiding van het doelgebied van 
Leunen, Veulen en Heide is posiƟef bevonden en zal in de nieuwe subsidie periode definiƟef 
worden gemaakt. Verder heeŌ de Wensbus de nieuwe subsidie toegekend gekregen van 
106.666,- euro voor de komende 5 jaar. In de komende jaren zal er gekeken worden na de 
aanschaf van een elektrische bus volgens de richtlijnen van de subsidie vanuit Provincie 
Limburg. Het rolstolvervoer zal in 2023 komen te vervallen, gezien de nieuwe subsidie 
richtlijnen.  

 Werkgroep RAP is bezig met het inventariseren van een langdurige exploitaƟe van het 
Dörpshuus. Er zijn verschillende gesprekken geweest met het Bisdom en zijn bereid om de 
kerk, de pastorie en de gronden waarop deze staan te verkopen. Er zijn meerdere 
voorlichƟngsavonden georganiseerd, waarbij de plannen goed zijn ontvangen door de 
inwoners van Ysselsteyn.  

 De Jera heeŌ het bidbook ingediend bij gemeente Venray 
 Er vindt een Brainstormsessie plaats over het Thema Economie van het DOP. 
 De projectenbrieven van Werkgroep MOY en Verkeer worden gepresenteerd. 
 Er wordt een informaƟeavond georganiseerd betreffende de reacƟvering van vliegbasis de 

Peel.  
 Mieke Poels neemt afscheid als lid van de Dorpsraad. 
 VerlichƟng van het Lovinckplein wordt opgehangen in de december en zal na de carnaval 

weer worden weggehaald 
 Er worden ideeën geopperd voor een veiligheid dag met als thema’s InbraakprevenƟe, 

BrandprevenƟe en alcohol en drugs problemaƟek.  Dit wordt gezien de coronamaatregelen 
naar de achtergrond geplaatst. 

 Joost Smits neemt afscheid als contactpersoon van de Gemeente Venray. MaƩ van den 
Beuken wordt zijn opvolger. 

 MarƟjn Arts geeŌ aan in 2023 te stoppen als voorziƩer en lid van de Dorpsraad.  
 Dorpsraad en SƟchƟng Dorpspodium gaan in overleg over de vorm van exploitaƟe en beheer 

van het Dorpspodium. Dit wordt in 2023 voorgelegd aan het Dorpsforum. 
 Het feestweekend en ondernemersweekend van Ysselsteyn 100 zijn een groot succes. De 

werkgroep Ysselsteyn 100 komt ten einde. Van het overgebleven geld wordt een blijvend 
aandenken geschonken aan het nieuwe Dörpshuus. 

 RedacƟeraad YNB bespreekt de uitkomst van de enquête in het dorpsforum. Voor 2023 is het 
eerste doel om het YNB financieel gezond te maken.  

 
AcƟviteiten in 2023 

 De Dorpsraad heeŌ een brainstormsessie met het VZO om het Thema Economie in te vullen.  
 De dansvereniging Peeldancers wordt opgeheven. Ze besluiten het overgebleven geld te 

doneren aan de dansbond, oudervereniging van de basisschool en de carnavalsvereniging.  
 Thijs Derikx wordt lid van de dorpsraad. 



 Het YNB  heeŌ de wens om door te ontwikkelen, maar als eerste moet het YNB financieel 
gezond worden. In het Dorpsforum wordt besloten om de abonnementsgelden te verhogen.  

 Er wordt gekeken na een definiƟeve kerstboom voor op het Lovinckplein. Hier blijken toch 
veel haken en ogen aan te ziƩen, waardoor er toch gekozen wordt voor een Ɵjdelijke 
kerstboom, die elkaar jaar geplaatst zal worden door Vrouwenkracht in samenwerking met de 
Carnavalsvereniging en het Kerkbestuur. 

 SƟchƟng Wensbus Ysselsteyn presenteert in het forum van november de plannen voor de 
aanschaf van de nieuwe elektrische bus.  

 Wethouder Eric van Daal krijgt een rondleiding door Ysselsteyn met een bezoek aan de 
Smelehof en de Jera en even later volgt ook de nieuwe Burgermeester Michiel Uitdehaag 

 De tweede taalcursus van werkgroep MOY gaat van start. 
 MarƟjn arts neemt afscheid als voorziƩer en lid van de Dorspraad.  
 Sandra Claessens wordt ad interim voorziƩer van de Dorpsraad in afwachƟng van opvolging 

van MarƟjn. 
 Tijdens de provinciale verkiezingen worden kunnen bewoners aangeven wie ze graag in het 

Dorpsforum willen zien. 
 Ontwikkelingen rondom het Dorpspodium worden besproken in het Dorpsforum (November). 
 De Jera krijgt groen licht van Gemeente Venray voor een vernieuwd, toekomstbestendig Jera-

gebouw. 
 Nieuwe leden van het Dorpsforum worden geïnstalleerd.  
 Vrienden van Pielreus live vindt plaats, een spektakel met live muziek. 
 Er wordt volop gezocht naar nieuwe leden voor de Dorpsraden en het Presidium. 
 De tussenevaluaƟe van het DOP vindt plaats, conclusie is dat de thema’s Economie en Wonen 

nog onderbelicht blijven. 
 De pilot Dorpsondersteuner wordt 2 jaar verlengd. 

 
De commissies en werkgroepen 
De werkgroepen worden gezien als het verlengstuk van de Dorpsraad op bepaalde thema’s. Het doel  
ervan is een verdeling van de acƟviteiten over meerdere personen en het gericht inzeƩen van  
experƟse en aandachtsgebieden van mededorpsbewoners. Wij zijn nog steeds op zoek naar leden 
voor de werkgroepen Wonen en Economie. 
 
Hieronder tref je een actuele lijst van de acƟeve werkgroepen in november 2023. 
 
Werkgroep  Contactpersoon werkgroep  Contactpersoon Dorpsraad  
Leefbaarheidsgelden  Cor van Empel, famvanempel@hotmail.com    Jeffrey Janssen 

Week van de Goede 
Doelen  

Rob Janssen, janssen.vullings@gmail.com Ania Brzecak-Janssen 

MOY  Huub hendrix, h.hendrix@home.nl  Sandra Claessens 

YNB  Ien Jacobs, ynb@live.nl    
Lian Lempens, lian@lempens.nl  

Ania brzeczak, Jeffrey 
Janssen en Jan Ewals 

RAP  Erik Michels Sandra Claessens 

Verkeer Paul Jacobs Thijs Derikx 

Vliegveld Pieter Hermans 
 

Thijs Derikx 



Wensbus Sandra Claessens, sandraclaessens86@gmail.com  Sandra Claessens en Jan 
Ewals 

Ysselsteyn Kermis  Rik Rongen, Ruud Janssen, Liesbeth Kleuskens, 
Rik_rongen@hotmail.com, Ruud1969@live.nl  

Jeffrey Janssen en Jan Ewals 

IBOR Henk Koonings Sandra Claessens 

Overig   

DRO  Sandra Claessens 

Wijkagent  Frank  van de Heijden  Ania Brzecak-Janssen 

Presidium Forum  Sandra Claesens 

Gemeente Venray Matt van den Beuken 
 

 

Commissie Bonbruck Eric Michels, bonbruck@gmail.com    
 

Secretaris 

Historisch Ysselsteyn Lei Potten, pottenvandevenne@planet.nl   
   

Ania Brzeczak-Janssen 

Dorpspodium Toon Jenniskens, ajenniskens@planet.nl  
 

Jan Ewals 

Verkeersregelaars  Sieb Nijssen, Toon Jenniskens en Bert van Veghel 
> secretaris 

Secretaris 

Glasweb Bart Philipsen, ysselsteyn@glaswebvenray.nu  
 

Sandra Claessens 

 
 
DRO: Dorpsradenoverleg 
Het Dorpsradenoverleg vergadert elke 2 maanden, in Heide. De Dorpsraad probeert bij elke  
bijeenkomst aanwezig te zijn, dit mag met twee mensen, waaronder bij voorkeur ook de voorziƩer  
van de Dorpsraad.  
Dit Dorpsradenoverleg is vooral belangrijk om informaƟe te verkrijgen over wat er speelt voor de  
dorpen en daarnaast om ondersteuning te krijgen voor zaken die voor Ysselsteyn van belang zijn en  
die wellicht ook andere dorpen aangaat. Er is het afgelopen jaar gestart met een nieuwe manier van 
werken, wat ervoor heeŌ gezorgd dat de DRO met thema’s zal gaan werken. De Thema’s zijn:  

 Kerkenvisie 
 Kermis 
 Wonen/ arbeidsmigranten 
 Zorg 
 Leeĩaarheid 
 Mobiliteit 
 EnergietransiƟe 
 

Elk jaar wordt er een bindingsdag georganiseerd, dit is ieder jaar leerzaam en gezellig. Punt van  
aandacht is wel het afnemende aantal aanwezige DRO-leden op deze jaarlijkse bindingsdag. 
 
  



Ten sloƩe: 
Het jaarplan voor het jaar 2024 zal in december 2023 gevormd worden en zal op een later ƟjdsƟp 
worden gecommuniceerd. 
De samenstelling van de Dorpsraad is de afgelopen jaren aan diverse veranderingen onderhevig 
geweest. Wij kijken terug op een interessante en uitdagende periode met hoogte- en  
dieptepunten waar we veel van geleerd hebben. Het blijŌ een zoektocht om voldoende leden te 
hebben voor de Dorpsraad en dit blijŌ conƟnue zoektocht.  
Het gevoel van trots overheerst als we kijken naar wat er nu staat als breed en acƟef draagvlak van  
ons dorp. Daar hebben wij aan bijgedragen, samen met de forumleden en de vele commissies en  
werkgroepen.  
 
Namens de Dorpsraad,  
Sandra Claessens 
Secretaris Dorpsraad Ysselsteyn 


